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Zápis z 5. mimořádného zasedání akademického senátu Fakulty výrobních technologií 

a managementu UJEP 
 
Datum konání: 26. 10. 2016 
Přítomni:  Ing. Jaromír Cais; Ing. František Klimenda; prof. Ing. Jan Mádl, CSc.; Ing. Blanka 
Skočilasová, Ph.D.; Ing. Jaroslava Svobodová, Ph.D.; Sofie Žárská; 
Omluveni: Ing. Jan Kampo; PhDr. Jan Novotný, Ph.D.; Ing. Adriana Semerádová 
Hosti: prof. Ing. Štefan Michna, PhD.;  
Zapisovatelka: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání  
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Návrh dílčí volební komise do AS UJEP 
5. Schválení data voleb 
6. Různé 
7. Závěr 

 
Ad 1) Mimořádné zasedání v 8.30 hodin v budově děkanátu, FVTM zahájil a dále řídil 
předseda senátu Jan Mádl. Konstatoval, že je přítomno 6 členů AS FVTM a senát je tudíž 
schopný usnášení. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jan Mádl předložil ke schválení návrh programu jednání, který byl 
doplněn v bodě 6 o:  
a) Žádost o posunutí termínu k použití finančních prostředků z FRIMu FVTM 
b) Žádost o uvolnění finančních prostředků z FRIMu Fakulty výrobních technologií 
a managementu 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[27]. 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FVTM: Senátoři 
Jaromír Cais a Jaroslava Svobodová. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[28]. 
 
Ad 4) Senátor Jaromír Cais předložil návrh na dílčí volební komisi do AS UJEP: Petr Majrich 
(předseda); Irena Lysoňková, Iryna Hren, Martin Svoboda a František Klimenda (členové). 
 
 



2 
 

Návrh usnesení [29]: „Akademický senát FVTM UJEP souhlasí s předloženým návrhem 
na dílčí volební komisi do AS UJEP ve složení:  
Předseda:  Petr Majrich 
Členové:  Iryna Hren 

František Klimenda 
Irena Lysoňková 
Martin Svoboda.“ 

 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[29]. 
 
 
Ad 5) Senátor Jaromír Cais navrhl termín konání voleb: 24. 11. 2016 a 25. 11. 2016. 
24. 11. 2016 v budově H, 9: 00 – 12:00; 13:00 – 15:00 vestibul budovy H 
25. 11. 2016 v budově Na Okraji, 9:00 – 12:00, učebna A4 
 
Návrh usnesení [30]: „Akademický senát FVTM UJEP souhlasí s předloženým návrhem 
na termín konání voleb do AS UJEP: 
24. 11. 2016 v budově H, 9: 00 – 12:00; 13:00 – 15:00 vestibul budovy H 
25. 11. 2016 v budově Na Okraji, 9:00 – 12:00, učebna A4.“ 
  
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[30]. 
 
Ad 6) 
 
a) Děkan Štefan Michna přednesl žádost o prodloužení termínu použití finančních prostředků 
z FRIMu FVTM na rekonstrukci dílen za Válcovnou a to z důvodu prodloužení termínu 
stavby vzhledem k technologickému postupu.  
 
Návrh usnesení [31]: „Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
schvaluje, na základě dodržení technologického postupu, posunutí termínu k použití 
finančních prostředků z FRIMu FVTM na rekonstrukci dílen Za Válcovnou pro rok 2017.“ 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[31]. 
 
 
b) Děkan Štefan Michna přednesl žádost o uvolnění finanční prostředků z FRIMu FVTM na 
úhradu poplatku za vydání patentové listiny ve výši 21.831,- Kč, který již nebylo možné 
uhradit z fin. prostředků společného FRIM UJEP z důvodu jeho vyčerpání. 
 
Faktura, viz příloha v žádosti, je vystavena na částku 44.831,- Kč, přičemž částka 23.000,- Kč 
byla uhrazena ze společného FRIM UJEP, ale zbývající částku 21.831,- Kč musíme uhradit 
z FRIMu naší FVTM.  
 
Návrh usnesení [32]: „Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
schvaluje uvolnění celkové částky 21 831,-Kč na úhradu poplatku za vydání patentové 
listiny.“  
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[32]. 
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Ad 7) Předseda senátu Jan Mádl poděkoval přítomným za účast. Dále bylo konstatováno, 
že při dnešním mimořádném zasedání byla přijata usnesení č. 27 až č. 32.  
 

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r.  

 

Ověřili: Jaromír Cais v. r.  

 Jaroslava Svobodová, v. r. 

 
 
V Ústí nad Labem dne 26. října 2016 
 
 
 
        prof. Ing. Jan Mádl, CSc. 

předseda Akademického senátu FVTM UJEP 
 
 

Příloha č. 1 Žádost o posunutí termínu k použití finančních prostředků z FRIMu FVTM 
Příloha č. 2 Žádost o uvolnění finančních prostředků z FRIMu Fakulty výrobních technologií 
 
 


